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Protokół nr 36/08
z  posiedzenia Komisji Infrastruktury Rady Miasta Krakowa

odbytego w dniu 2 grudnia 2008 roku
w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Łukasz Osmenda - Przewodniczący Komisji,
udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do
niniejszego protokołu, Tadeusz Trzmiel – Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa, Krzysztof
Adamczyk – Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. realizacji inwestycji, Joanna
Niedziałkowska – Dyrektor Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu oraz inni
zaproszeni goście.

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie
prawomocnych decyzji o godzinie 13.10 otworzył posiedzenie Komisji.

Porządek posiedzenia został uzupełniony o informację dotyczącą zmian organizacji
ruchu na ulicy Karmelickiej.
Komisja przez aklamację przyjęła następujący porządek posiedzenia:
1.Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat budowy połączenia drogowego od ulicy
  Ks. Jancarza do ulicy Reduty.
2.Informacja na temat zmian organizacji ruchu na ulicy Karmelickiej.
3.Zaopiniowanie projektu budżetu Miasta Krakowa na 2009 rok w zakresie merytorycznego
  działania Komisji.
4. Sprawy bieżące.
5. Oświadczenia i komunikaty.

Ad.1
Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat budowy połączenia drogowego od ulicy
  Ks. Jancarza do ulicy Reduty.

Jerzy Marcinko – Zastępca Dyrektora Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu
przedstawił informację na temat budowy połączenia drogowego od ulicy   Ks. Jancarza do
ulicy Reduty.
Łukasz Osmenda zaproponował wystąpić z wnioskiem do Prezydenta Miasta o wprowadzenie
do budżetu Miasta Krakowa na 2009 rok zadania pn.” Przebudowa ulicy Reduty od ulicy   Ks.
Jancarza do ulicy Powstańców”.
Członkowie Komisji poparli propozycję wniosku.
W obecności 11 członków Komisji – Komisja 11 gł. za (jednomyślnie) przyjęła ww.wniosek.
(Wniosek Nr 16/08 z 2 grudnia 2008r.)

Ad.2
Informacja na temat zmian organizacji ruchu na ulicy Karmelickiej.

Informację przedstawił Jerzy Marcinko – Zastępca Dyrektora Zarządu Infrastruktury
Komunalnej i Transportu, który poinformował między innymi, że nowe zasady na ulicy
Karmelickiej spowodowały, że przejazd tramwajów w tym rejonie skrócił się o około połowę.
Często zajmował kwadrans, a obecnie potrzeba na to ok. 7 minut.
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Po zakończonej dyskusji w której udział wzięli: Łukarz Osmenda, Paweł Sularz, Bartłomiej
Garda, Kajetan d'Obyrn, Grzegorz Stawowy,
Łukasz Osmenda zaproponował negatywnie zaopiniować zmianę organizacji ruchu na ulicy
Karmelickiej.
W głosowaniu za negatywnym zaopiniowaniem głosowało 8 osób -jednomyślnie (Opinia nr
46/08 z 2 grudnia 2008r.)
Ponadto Komisja wystąpiła z wnioskiem  do Prezydenta Miasta o wprowadzenie czasowego
ograniczenia ruchu na ulicy Karmelickiej w godz. od 12.00 do 18.00.
Członkowie Komisji poparli propozycję wniosku.
W głosowaniu 6 gł. za, przy 0 przeciw, 2 wstrzymujących się Komisja przyjęła wniosek.
(Wniosek Nr 18/08 z 2 grudnia 2008r.)
Komisja wystąpiła również z wnioskiem do Prezydenta Miasta o wyłączenie i nie
uruchamianie sygnalizacji świetlnej w I obwodnicy.
7 gł. za, przy 1 przeciw, 0 wstrzymujących się wniosek został przyjęty. (Wniosek Nr 19/08 z 2
grudnia 2008r.)

Ad.3
Zaopiniowanie projektu budżetu Miasta Krakowa na 2009 rok w zakresie merytorycznego
  działania Komisji.

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Kajetan d'Obyrn, Łukasz Osmenda, Tadeusz
Trzmiel – Zastępca Prezydenta Miasta, Krzysztof Adamczyk – Pełnomocnik Prezydenta
Miasta ds. inwestycji strategicznych, Joanna Niedziałkowska – Dyrektor Zarządu
Infrastruktury Komunalnej i Transportu.
Łukasz Osmenda poinformował, że Komisja nie będzie opiniować budżetu Miasta Krakowa
na 2009 rok natomiast wystąpimy z wnioskiem do Prezydenta Miasta o uwzględnienie
w budżecie Miasta Krakowa na 2009 rok następujących zadań inwestycyjnych:

• modernizacja Al. 29 Listopada do granic miasta,
• modernizacja ul. Opolskiej wraz z budową estakad,
• budowa estakady w ciągu ul. Bora Komorowskiego,
• budowa estakady w ciągu ul. Nowohuckiej wraz z tunelem pod ul. Wielicką,
• modernizacja ul. Królowej Jadwigi,
• modernizacja  ul. Bieżanowskiej,
• modernizacja ul. Witosa,
• modernizacja ul. Myślenickiej, Krzyżańskiego, Niewodniczańskiego,
• budowa ul. Iwaszki,
• szybka kolej aglomeracyjna poszerzenie zakresu zadania.

W głosowaniu 4 gł., przy 1 przeciw, 3 wstrzymujących się Komisja przyjęła wniosek.
(Wniosek Nr 17/08 z 2 grudnia 2008r.)

Ad.4
 Sprawy bieżące.

Spraw bieżących nie zgłoszono.
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Ad.5
Oświadczenia i komunikaty
Brak

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji  o godzinie
14.50 zamknął  posiedzenie.

         Przewodniczący  Komisji

              Łukasz Osmenda

Protokołowała:

Beata Czepiec


